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Protokół nr XXXIII/2021 

przebiegu XXIII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 29 października 2021 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 

3. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

4. Bogdan Gądecki Kierownik Nadzoru Wodnego w Śremie. 

5. Wiesław Klak Kierownik Rejonowego Związku Spółek Wodnych w Śremie. 

6. Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie. 

7. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

8. Witalis Sąsiadek Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska.  

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXIII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecność wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja), że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków działania Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w celu zapewnienia należytej ochrony 

środowiska na obszarze powiatu śremskiego. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2020 rok oraz jej oceny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2020. 

8. Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

z działań podejmowanych na obszarze powiatu śremskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026". 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Śremie Nr X/87/2019 z dnia 30 

sierpnia 2019 roku w sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

12. Przedstawienie informacji za I półrocze 2021 r. o : 

a. przebiegu wykonania budżetu powiatu; 

b. kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji 

przedsięwzięć. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej.  

16. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu śremskiego za rok szkolny 

2020/2021. 

17. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXII sesji z dnia 

24.09.2021 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za).  

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z 

wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 24.09.2021 r. stanowiące załącznik nr 3 

do protokołu nie wymaga uzupełnienia. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odczytał uzupełnienie sprawozdania z 

działalności Zarządu Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do pana 

Starosty.   

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia kierunków działania Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w celu zapewnienia należytej ochrony 

środowiska na obszarze powiatu śremskiego. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez pana Mirosława Żółtańskiego Kierownika Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska Delegatury w Lesznie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

  

Radny Wojciech Zajler (wideokonferencja) zapytał czy komukolwiek z zarządu firmy Sanbud 

zostały postawione zarzuty, w związku z zawiadomieniem o nielegalnym międzynarodowym 

przemieszczaniem odpadów na terenie Pyszącej. 

 

W związku z brakiem połączenia z p. Mirosławem Żółtańskim odpowiedzi na zadanie pytanie 

udzielił pan: 

Witalis Sąsiadek Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska (wideokonferencja) odpowiedział, 

że Starosta Śremski złożył zażalenie o popełnieniu przestępstwa polegającego na przyjmowaniu 

odpadów zza granicy bez odpowiednich uprawnień, które wydaje Główny Inspektor Ochrony 

Środowiska. Stwierdzono, że wśród odpadów znajdowały się odpady z etykietami w języku 

niemieckim. Dlatego zgłoszono ten fakt do prokuratury oraz Głównego Inspektora Ochrony 

Środowiska. Prokuratura przysłała zawiadomienie o umorzeniu postępowania. Dlatego zostało 

złożone zażalenie. Następnie prokuratura przysłała informację, że to zażalenie zostało skierowane 

do sądu w Śremie i będzie rozpatrywane. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska  zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/242/2021 w sprawie określenia kierunków działania Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w celu zapewnienia należytej ochrony 

środowiska na obszarze powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 

głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2020 rok oraz jej oceny. Poinformował, że informacja była omawiana na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, przez pana Komendanta Tomasza Kierzka oraz jego 

zastępcę pana Daniela Przewoźniaka , więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Wojciech Zajler (wideokonferencja) zapytał, jaka była przyczyna przeniesienia 

magazynu ze Śremu do Poznania. Jaki to ma wpływ na stan i funkcjonowanie naszego oddziału 

Straży Pożarnej w Śremie.  

 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) odpowiedział, że w magazynie przeciwpowodziowym, który był w Śremie był 

sprzęt, który mógł być wykorzystywany w przypadku działań powodziowych. Ale Straż Pożarna 

musiała zgłosić zapotrzebowanie, które przez Centrum Zarządzania Kryzysowego Urzędu 

Wojewódzkiego uruchamiano całą procedurę celem użycia danego sprzętu. Dodał, że nie zna 

genezy przeniesienia tego magazynu. Dodał, że nowe ładowarki do worków z piaskiem zostały 

zabrane do Poznania. Jednak nie otrzymał żadnej oficjalnej informacji dlaczego tak się stało. 

Jeżeli chodzi o drugą część pytania to wyjaśnił, że Straż Pożarna podejmuje działania 

interwencyjnie. Najpierw straż wykorzystuje własne zasoby, które posiada na stanie komendy oraz 

jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu. Jeżeli jest zasadność to straż posiłkuje 

się siłami z innych powiatów, województwa. W razie potrzeby jednostkami z całego kraju. Jeżeli 

jest do wykorzystania i jest na stanie takich magazynów sprzęt wówczas idzie dyspozycja na linii 

Centrum Zarządzania Kryzysowego Gminnego, Powiatowego i Wojewódzkiego te działania i ten 

sprzęt używać. Poinformował, również że od dnia 18 października br. nr 998 czyli telefon 

alarmowy do straży pożarnej został przeniesiony zgodnie z przepisami do centrum powiadamiana 

ratunkowego i tam też te zgłoszenia są obsługiwane. Pozostałe nr telefonów, które funkcjonują w 

Komendzie Straży Pożarnej w Śremie pozostają bez zmian i znajdują się na stronie internetowej.  

Komendant poprosił aby informować społeczność, że nastąpiła zmiana i korzystając z nr tel. 998 

zostaną połączeni z centrum powiadamiania ratunkowego. To jest prawidłowe połączenie i 

przeszkolone osoby przyjmują zgłoszenie, które następnie trafia do straży lub innych służb w 

zależności od tego czego dotyczy to zdarzenie. Te działania będą podejmowane na terenie 

województwa jak i całego kraju. W każdym powiecie ten nr alarmowy będzie przeniesiony do 

centrum powiadamiania ratunkowego. Komendant podziękował zarówno w swoim imieniu jak i 

całego zespołu za wsparcie i pomoc w realizacji wszystkich zadań. Dodał, że dobiegają końca 

prace związane z tworzeniem sali edukacyjnej, która powstaje dzięki wsparciu powiatu. Wyraził 

nadzieję, że w kolejnych latach współpraca będzie przebiegała jak do tej pory. Ponownie 

podziękował.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że bardzo cieszy się iż powstaje taka sala, która będzie miała 

charakter edukacyjny dla dzieci. Pogratulował takiego pomysłu.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów.  
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Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska  zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/243/2021 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2020 rok oraz jej oceny została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu 

śremskiego za rok 2020.  

Poprosił, aby głos zabrał pan Wiesław Klak Kierownik Rejonowego Związku Spółek Wodnych w 

Śremie, który nie uczestniczył w posiedzeniu komisji i nie omawiał swojej informacji. 

 

Wiesław Klak Kierownik Rejonowego Związku Spółek Wodnych w Śremie 

(wideokonferencja) omówił informację, w zakresie zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

powiatu śremskiego w 2020 roku która wraz z  Informacją Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Śremie oraz Oceną Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/244/2021 oceny zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu śremskiego 

za rok 2020 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 
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Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie z działań podejmowanych na obszarze powiatu śremskiego, które stanowią załącznik nr 

10 do protokołu. 
Poinformował, że wszystkie materiały zostały omówione na posiedzeniu Komisji Zdrowia przez 

pana Bogdana Gądeckiego Kierownika Nadzoru Wodnego w Śremie.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie ewentualnych pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026". 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/245/2021 w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026" została 

podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za,) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 
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Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/246/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. została podjęta 

przez Radę Powiatu (15 głosów za,) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Śremie Nr X/87/2019 z dnia 

30 sierpnia 2019 roku w sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, przez pana Mikołaja Kazimierczaka Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/247/2021 zmieniająca uchwałę Rady Powiatu w Śremie Nr X/87/2019 z dnia 

30 sierpnia 2019 roku w sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

w powiatowych przewozach pasażerskich została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad 12.  

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu dotyczącego przedstawienia informacji za I półrocze 

2021 r. o: 

a) przebiegu wykonania budżetu powiatu, 

b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że ww. informacje były 

przedstawiane i omawiane na posiedzeniach wszystkich Komisji. W związku z tym otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji przedsięwzięć 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Kopia Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu (oryginał pisma w wydziale FN). 

 

Radni Artur Bielawski oraz Hieronim Bartkowiak dołączyli do zdalnego posiedzenia. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/248/2021 zmieniająca uchwałę budżetową na 2021 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się, Radny Paweł Wojna nie oddał głosu) i stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu 

śremskiego. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Wieloletnią Prognozę Finansową trzeba dostosować do 

wprowadzonych zmian w budżecie powiatu, ponieważ Radni nie zgłosili pytań zamknął dyskusję 

i odczytał opinie o projekcie uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 
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Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/249/2021 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego 

została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się, Radny Paweł Wojna nie 

oddał głosu) i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad 15.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Starostwa 

Powiatowego w Śremie więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXIII/250/2021 w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 

20 do protokołu. 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu śremskiego za rok szkolny 

2020/2021, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Poinformował, że informacja była przedstawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji Oświaty, 

więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad 17.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji z analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

Radnych Rady Powiatu w Śremie, która stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik przedstawiła informację z analizy oświadczeń 

majątkowych, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że zakończyły się dwie kontrole 

przeprowadzone w Starostwie przez Regionalną Izbę Obrachunkową, które dotyczyły „Dochodów 

z mienia Skarbu Państwa w latach 2017-2019” w Powiecie Śremskim oraz gospodarki finansowej 

Powiatu Śremskiego obejmującej rok budżetowy 2020. Obie kontrole nie wykazały żadnych 

poważnych nieprawidłowości i uchybień.  

Dodała, że jeśli ktoś z Państwa Radnych chciałby szczegółowo zapoznać się protokołami 

pokontrolnymi znajdują się one u Pana Przewodniczącego w Biurze Rady.  

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili głosów.     

 

Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że chciałby poinformować Radnych oraz opinię publiczną o 

tym, że w dniu 14 października br. Sejm Rzeczypospolitej Polskiej uchwalił uchwałę, która 

ustanawia rok 2022 rokiem Józefa Wybickiego. W 2022 roku przypada 275 rocznica urodzin 

Józefa Wybickiego, 225 rocznica napisania Pieśni Legionów Polskich, 200 rocznica jego śmierci 

oraz 95 rocznica ustanowienia pieśni Jeszcze Polska nie zginęła hymnem narodowym. Sejm 

śladem znaczenia dorobku Józefa Wybickiego, w tym jego najważniejszego dzieła, które od 1927 

roku jest Hymnem Rzeczypospolitej ustanowił rok 2022 rokiem Józefa Wybickiego. Dodał, że 

serdecznie dziękuje wszystkim osobom zaangażowanym w tę sprawę. Wyraził nadzieję, że 

uchwalenie tej ustawy będzie pomocne w kwestii dworku czy budynku w Manieczkach.   

Radny poinformował, że w dniu 16 października br. została odsłonięta kapliczka zlokalizowana 

pomiędzy Nowieczkiem, a Masłowem. Remont, a w zasadzie postawienie jej od nowa zostało 

sfinansowane między innymi ze środków naszego powiatu. Była to bardzo miła, kameralna 

uroczystość, w której Radny brał udział. Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się od tego, 

aby ten pomniczek historii i nadzieja na przyszłość zaistniał z powrotem w przestrzeni publicznej. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że remont tej kapliczki 

sfinansowany został głównie ze środków powiatu.  

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji.  

 

Ad 20. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował Radnym za udział w zdalnych 

posiedzeniach komisji i sesji.  

 

Poinformował, że uczestniczył w Dniu Edukacji Narodowej w ramach Związku Nauczycielstwa 

Polskiego.  
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Ponadto w dniu 20 października wraz z etatowym członkiem Zarządu panem Januszem Taciakiem 

oraz panią Naczelnik Wioletą Jastrząbek reprezentował Radnych na obchodach rocznicy 

rozstrzelania naszych mieszkańców na śremskim rynku.   

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 25.11 (czwartek) natomiast sesja 

odbędzie się 26.11 (piątek).    

 

Ad 21. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXIII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1347. 

  
 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak 

 

 

 

 


